
                                       
Referat  

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 12. juni 2023 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19  

 

Mødeleder/referent 
Inger/Thyra 

Deltagere:  
Kirsten, Inger, Henrik, Torben, Thyra, 
Jacob 
 

Afbud:  
Helle, Flemming, 
Mette, Troels 

 
Dagsorden: 
 

1. Besøg fra AktivErhverv v/ 
Yvonne Kristensen og 
Udviklingspark Egtved 
v/Per Hein.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
’ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Gensidig orientering i forhold til sager, hvor der er fælles 
interesse.  

- Ny lokalplan til erhverv v/Ribevej 
- Status for iværksætterdelen på Roberthus 

YK fortæller om aktiv erhverv: skaber netværk i ca. gamle Egtved 
kommune, tidl. stor opbakning til arrangementer, nu er det 
faldet til ca. 30%, ønske om at ændre dette, bindeled til Vejle 
kommune, YK er med i ’erhvervs kontakt udvalg’, Knøw prisen 
uddeles fremover ved generalforsamlingen.  Ca. 100 
medlemmer, nye iværksættere i Roberthus får tilbud om at 
deltage gratis første år. Aksel Grosen er i bestyrelsen og forsøger 
at deltage på BID møder. Nye erhvervsgrunde køres som 
fællesprojekt med udviklingsrådet. Arbejder på at få et 
’folkemøde’ med borgmesteren midt okt. 
 
PH fortæller om iværksætteriet i Roberthus: Let fremgang ses 
igen efter nedgang under corona. Ca. 20 kontorer i alt, hvoraf 10 
i brug samt 2 virtuelt brug. PH og medarbejder Eva har nu kontor 
herude, hvilket er en fordel. Vil gerne have det gode budskab ud 
om at der er muligheder som iværksætter her i Roberthus. I fht 
markedsføring, skal det ske i gl. Egtved kommune. Alle kontorer 
er nu møblerede. 
Har en pedel/flexjobber 9 t/uge i iværksætteriet (og 
fællesområder).  
Arbejder på at få indgangsdørene åbne i hverdagen, specielt et 
problem, når der kommer gæster. Der er måske lys forude i form 
af at dørene er åbne fra kl. 8-16 i hverdagene. 
PH er med i brugerrådet i Roberthus. Mødes 4 x årligt. Der findes 
ikke iværksætterhus andre steder i landet i en mindre by. 
IP fortæller om UR: vi læner os op af byvisionen.  
 
Erhvervs-området ved Ribevej: kommer på næste tekniske 
udvalgsmøde. Forslag om at invitere planlægger i kommunen til 
et møde med erhvervsdrivende, som måske har interesse i den 
nye udstykning. UR undersøger hvor langt kommunen er i 
processen og lokalplanen (IP).  



 
 
 
 
 

2. Gennemgang af 
oversigten over 
fordelingen af opgaver 

 
3. Sommerudflugt  

 
 
 
 

4. Forslag om at slå 
generalforsamlinger 
sammen – status for 
tilbagemeldinger 

 
 
 

5. Mobilborgerservice 
 
 
 
 
 
 

6. Busplaner og 
kollektivtrafik  

 
 
 

7. Klyngemøde den 23. maj 
kl. 19 – Egtved var vært 

 
 

8. Tinghøj 
 
 
 
 

9. Opdatering af 
hjemmesiden 
www.egtved.dk 

 
 

10. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

Hvad kan UR gøre for at tiltrække flere iværksættere? PH mener 
at de gør, hvad de kan for at hjælpe. Der er mange iværksættere 
i Vejle kommune. 
 
 
2. 
Se vedhæftede fil.  
 
 
3. Onsdag d. 23.08.23 kl ca 17-20.00. Torben og Jacob taler med 
Merethe Pårup for at høre, hvad der kan være af udflugtsmål i 
Kolding Kommune. 
 
4. 
Egtvedpigens Venner (Inger) 
Robert Jacobsens Venner (Inger) 
Er der andre vi skal spørge? 
Udsættes  

 

 

5. Møde i Vejle den 25. maj – Inger deltog.  

Se referat i referat fra Klyngemødet.  
Man overvejer om man kunne droppe bilen og benytte 
biblioteket. Evt. kun hver 2. Uge. 
 
 
6. Møde i Vingsted den 8. maj.   
Flemming og Inger deltog. Ser ikke ud til at det får nogen 
betydning for Egtved.  
 
 
7. Referat er sendt rundt.  

 

8. Intet nyt. Dog foregår der forhandlinger mellem Danske 
Regioner og staten i forhold til, at regionerne skal overtage 
bosteder, hvor borgerne både er psykisk syge og har et 
misbrug. Kan måske få betydning for Tinghøj.  

 
9. Inger følger op med Frederik og Heidi.  
(ikke sket endnu).  
  
 
 
10. Intet nyt. Afventer tilbagemelding fra Nordea fonden. 
 
 
 



   
11. Spejderne 

 
 
 
 

12. Roberthus, brugergruppe 
v/ Torben 

 
 

13. EIF/Thyra 
 

 
 

14. Vejle Ådal og Fjord/Inger 
 

 
 
 

15. BID møde den 6. juni kl. 
18-20 Roberthus 

 
 
 

16. Næste møde i EU 
 

17. Artikler til VAF/Egtved 
posten 

 
18. Budget brev 

 
 
 
 
 

19. Eventuelt  
 
 

20. Møder på vej 
 
 

 
11. Er i gang med at bygge ude-værksted.  
Der var en omsætning på 182.000 kr. til loppemarkedet. Rekord 
igen. 
 
 
12. Ønske om at Roberthus er mere åbent. Ønsket har været 
drøftet på Klyngemøde. Thyge lovede at vende tilbage i forhold 
til ønsket.  
 
13. Sommerfestival i weekenden.  
Loppen kører godt lige. De tjente 14.500 kr til loppemarkedet. 
 
 
14.  IP har været på udflugt med Vejle Kommune  til Viborg 
området – ’de 5 Halder’. Interessant. Samt våd områder ved 
Foulum. 
 
 
15. Referat sendt fra BID/Mikkel.  

Vi bliver spurgt om UR ønsker at deltage i en arbejdsgruppe for 

en helhedsplan for Aftensang (revidering). Jacob L byder ind. 

 
 
16. Onsdag d. 23.08.23 kl. 17.00 sammen med sommerudflugt. 
 
17. Evt. åbning af Roberthus. 
 
 
18. Ønsker til budget. Udstykning ved Hvidegårdsvej, 
erhvervsudstykning, 500.000 kr. til byvision, byfornyelse. Evt. 
sætte beløb på ønskerne. Jacob beder Jesper Lund om at forfatte 
en tekst til at ønske penge til at få rensnings-anlægget omlagt til 
en sø. IP pudser det af og sender det ind 
 
19. 
 
 
20. Kaffemøde med Borgmesteren den 5. oktober kl. 16-18 på 
Roberthus. Inger har booket lokale på Roberthus.  

  

 


